

## Vacancy for one student assistant

Arthropods constitute most of the global biodiversity and provide key ecosystem services. In agricultural landscapes, arthropod natural enemies, such as beetles and spiders, are critical regulators of pest populations. Within the KOOPERATIV project ([www.uni-goettingen.de/kooperativ/project](http://www.uni-goettingen.de/kooperativ/project)), we collected ground-dwelling arthropods from wheat fields along a landscape diversity gradient.



**We are looking for one student assistant to sort and identify collected arthropods.**

**Requirements:** The candidate should have previous experience with arthropod identification, particularly of ground beetles (Coleoptera: Carabidae). He/she must be able to distinguish carabids from other beetle families and is expected to work independently.

**Opportunities:** We offer flexible hours and a long-period contract.

**Time period:** The start date can be as soon as possible and working hours are negotiable.

Contact:

Dr. Marco Ferrante

Phone: 01789129393

[marco.ferrante@uni-goettingen.de](mailto:marco.ferrante@uni-goettingen.de)

## Freie Stelle für eine studentische Hilfskraft

Arthropoden machen den größten Teil der weltweiten biologischen Vielfalt aus und erbringen wichtige Ökosystemleistungen. In Agrarlandschaften sind die natürlichen Feinde der Arthropoden, wie Käfer und Spinnen, wichtige Regulatoren von Schädlingspopulationen. Im Rahmen des KOOPERATIV-Projekts ([www.uni-goettingen.de/kooperativ/projekt](http://www.uni-goettingen.de/kooperativ/projekt)) haben wir bodenlebende Arthropoden in Weizenfeldern entlang eines Landschaftsdiversitätsgradienten gesammelt.



**Wir suchen eine studentische Hilfskraft, die die gesammelten Arthropoden sortiert und bestimmt.**

**Anforderungen:** Der/die Kandidat\*in sollte bereits Erfahrungen mit der Identifizierung von Arthropoden, insbesondere Laufkäfern (Coleoptera: Carabidae), haben. Er/sie muss in der Lage sein, Carabiden von anderen Käferfamilien zu unterscheiden, und es wird erwartet, dass er/sie selbständig arbeitet.

**Wir bieten:** flexible Arbeitszeiten und einen langfristigen Vertrag.

**Zeitraum:** Der Arbeitsbeginn kann so bald wie möglich erfolgen und die Arbeitszeiten sind verhandelbar.

Kontakt:

Dr. Marco Ferrante

Tel.: 01789129393

[marco.ferrante@uni-goettingen.de](mailto:marco.ferrante@uni-goettingen.de)